
79.I.1 - III sesja Rady Miejskiej, 17 grudnia 2014 

Interpelujący radny: Mieczysław Jaroszewicz 

Radny poruszył wciąż niezałatwiony temat remontu ulicy Mostnika, ulicy, która prowadzi do 

zespołu zamkowego, do kościoła. Radny wyraził zdanie, że nie obejdzie się bez remontu 

takich ulic, jak Mostnika czy Dominikańska, które są coraz bardziej zniszczone. Zwrócił 

uwagę, że w ciągu roku kilkadziesiąt tysięcy ludzi, osób przyjezdnych, zmierza do Muzeum, a 

szczególnie w przypadku niepogody ulica Mostnika przypomina dosłownie klepisko, 

przechodzenie tamtędy może grozić kontuzją, bo teren jest bardzo nierówny – budynki 

wielokroć już malowano, ocieplano, natomiast ulica jest nadal niezrobiona. Ta część miasta 

jest pewną wizytówką historyczno-kulturalną Słupska i wypada o tej ulicy pamiętać. 

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/542.html



